

## Referat for bestyrelsesmøde 7 Juni 2018 kl. 19.30-21.30

---

**Sted:** Stillecafeen VKI  
**Deltagere:** Mads Juul Jensen,  
Anne-Dorte Krog, Jonna Dam Kristensen, Peter Lindholt  
**Afbud:** Ann Held, John Hjelm  
**Referent:** Mads Juul Jensen

---

1. Items der vedrører referat fra sidste møde.
  - Vi har fået forsikringen til at dække vores vandskade på taget
  - Der arbejdes på at forsikringen skal gerne skal dække revner i baderum. Regner med at det godkendes inden længe.
  - Kasper Yde og Peter Lindholt varetager kontakt til skolen
2. Godkendelse af dagsorden, med evt ændringer.
  - godkendt
3. Valg af næstformand
  - udestår til næste møde
4. Nyt fra formanden.
  - Status på de issues som hjælperne omkring bestyrelsen varetager Vi er efterhånden ved at lukke mange af de praktiske ting ifb. byggeprojektet.
  - Fremlæggelse af ide om indførelse at program for "planned maintenance" mm. Der undersøges nærmere hvordan dette kan bruges. Umiddelbart er der ikke opbakning til indførelse af dette pt.
5. Økonomi.
  - Gennemgås i August af John
6. Timefordeling - sæson 2018/19
  - er på plads
7. Hallens drift / centerlederen.
  - Lan er etableret i spejsal
  - Jonna ser på hvad skytternes rum i kælderen kan bruges til

## Referat for bestyrelsesmøde 7 Juni 2018 kl. 19.30-21.30

---

- Dele af gulvet i hallen slibes og lakeres i aug.
- Personale afspadserer såvidt det er muligt over sommeren
- Vagtordning på plads til sommerferie mm.

### 8. Foreninger i hallen.

- Der er sommerferie så pt inget at berette.

### 9. Sponsorudvalg

- ikke startet op

### 10. Eventuelt.

### 11. Næste møde

- 14 aug. 2018